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Granollers i la Garriga demanen al Ministeri de Transports 
l’execució dels projectes ferroviaris per millorar la 
mobilitat sostenible al territori

Alba Barnusell i Meritxell Budó han traslladat al secretari d'Estat de Transports i Mobilitat 
Sostenible les reivindicacions de la Xarxa C17. Han posat sobre la taula la importància de 
complir amb el calendari del desdoblament de la R3.
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Alba Barnusell i Meritxell Budó s'han reunit aquest dimarts amb José Antonio Santano Clavero, secretari d'Estat de 
Transports i Mobilitat Sostenible, i amb el director de Rodalies, Antonio Carmona, per reivindicar la importància de 
projectes clau en matèria d’infraestructures ferroviàries que afecten ambdós municipis i la comarca del Vallès 
Oriental. Les alcaldesses també han destacat la importància de la col·laboració entre administracions per avançar en 
aquestes actuacions que són imprescindibles per garantir una mobilitat sostenible i millorar la connectivitat i un 
desenvolupament urbà equilibrat del territori.

Desdoblament de la línia R3 Barcelona-Vic 

Les alcaldesses han reiterat que el desdoblament de la línia R3 és una reclamació històrica que permetrà incrementar 
la freqüència de trens i millorar la connexió amb la regió metropolitana. També han recordat que la Generalitat ja 
treballa, amb la implicació activa dels municipis afectats, en un pla de transport alternatiu per minimitzar l'impacte 
durant la següent fase de les obres. Per això, s’ha sol·licitat al Ministeri de Transports i Mobilitat Sostenible, que 
s’inclogui aquest pla en el programa d’execució i compleixi amb els terminis establerts.

En l’àmbit de Granollers, Barnusell ha posat sobre la taula la importància d’avançar en la cobertura de 400 metres de 
vies del tren. El projecte suposarà una transformació urbanística clau per a la ciutat, ja que generarà més de 8.000 m² 
de nou espai públic i verd, permetrà l’ampliació del Parc de Torras Villà i millorà l’accessibilitat entre barris a banda 
i banda de la via. Paral·lelament, la reordenació de l’Estació Granollers Centre facilitarà la reconversió dels terrenys 
alliberats en zones per a la construcció d’habitatges, amb una clara aposta pels pisos de lloguer assequible.
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Per part de l’alcaldessa de la Garriga, s’ha demanat la reparació en àmbit de mobilitat que s’ha vist afectada 
greument arran de la supressió dels passos a nivell. Budó ha reclamat un pas alternatiu que doni resposta a les 
necessitats de mobilitat generades arran de la supressió dels passos a nivell.

Les alcaldesses han mantingut també una trobada institucional amb Núria Marín, delegada del Govern de la 
Generalitat a la capital espanyola.
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